
14 - XXXV sesja Rady Miejskiej, 25 stycznia 2017 

Interpelujący radny: Jerzy Mazurek 

Radny wyraził zaskoczenie koncepcją likwidacji zatok autobusowych. Zwrócił się o pełną argumentację 

w tej sprawie, tym bardziej że do tej pory drogowcy wypowiadali się, że trzeba robić zatoki, żeby nie 
hamować ruchu drogowego. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/26143.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/548.html









